
Muut keskusteltavat asiat 
 
Kunnanhallitus 9.12.2024 
162/00.02.01/2023 
 
Käsittely  Tämän pykälä käsiteltiin kokouksessa viimeisenä asiana. 
 
   Kunnanjohtaja kertoi ajankohtaisista asioista: 

• Barentsin alueen nuorten neuvosto (BRYC) on lähettänyt 
vetoomuksen rahoituksen turvaamisesta, kunta ei ole ollut toiminnassa 
mukana. 

• Arkkitehtitoimistolta tullut tarjous selvittää kunnantaloa koskien 
vaihtoehtoisia ratkaisuja osana Ei turhaa purkamista -hanketta, 
voidaan toteuttaa tämän vuoden kehittämis- ja yhteistyöhankkeiden 
irrotusmäärärahoista, tehdään viranhaltijapäätös. 

 
Maire Puikko esitti, että kunnanhallitus suhtautuu myönteisesti Akujoen ja 
Akujärven vedenlaadun ennallistamisen suunnitelman tekemiseen. 
Kunnanhallitus päätti, että avustushakua suunnitelman tekemistä varten 
valmistellaan siten, että se voidaan huomioida vuoden 2026 
talousarviossa. 
 
Lapeco yhtymäkokousedustajaksi nimettiin Anna Roos ja varalle Hannu 
Alenius. 
 
Kunnanhallituksen puheenjohtaja on kutsuttu Lapin yliopiston Arktisen 
keskuksen toimesta pitämään puheenvuoro Arktiset tulevaisuuspolut -
tilaisuudessa Helsingissä 8.1.2025. 
 
 
Seuraava kunnanhallitus on 13.1.2025. 

 
                _________ 
 
Kokouksen päätös Puheenjohtaja totesi kokouksen päättyneeksi klo 18.35 ja antoi sivuilla 31 

– 33 olevat muutoksenhakuohjeet.  
 
 
 
    


